
Løjt Sogns Menighedsråd – CVR.nr. 40686428 – 9012@sogn.dk  

Referat fra 

MENIGHEDSRÅDSMØDE  

Torsdag den 25maj. 2023 kl. 19-22.00 

i Konfirmandhuset 

 Afbud: Gunhild, Cathrine, Ditte og Leif 

Deltager: Ole, Torben, Elin, Uffe, Christian og Anna Cecilie  

Pkt

. 

Dagsorden: Ansvar Bilag 

  Vi synger nr.: 

Referent: ACLM 

  

ACLM 

  

1. Godkendelse/korrektion af dagsorden. 

Godkendt  

ACLM Dags… 

2. Opfølgning på punkter fra referatet fra april mødet ACLM Referat 

3. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Godkendt 

ACLM Referat 

4. Orientering fra formanden:  

4.1 Orientering:  

- Elin deltager i receptionen i anledning af Biskoppens 60års fødselsdag. 

-Vi har modtaget et brev fra Løjt Fællesråd, ang. En markedsførende 

film over Løjt land. De spørger til om vi vil med? Torben kontakter Løjt 

Fællesråd, med uddybende spørgsmål om økonomi og tidsramme.  

4.2 Årshjul:  

-Der er tilføjelser, som kan ses i Årshjulet.  

- Kirkekaffe d.18juni, kan Elin ikke tage sig af kaffen. 

  

ACLM   

  

  

 

 

 

årshjul 

5. Orientering fra præsterne:  

DSP: Ditte er studietur.  

  

DSP 

  

  

6. Punkter der skal godkendes: 

6.1: orientering om besøg af Overbys Tegnestue. Drøftelse og 

godkendelse af næste step i denne proces.  

-Uffe gennem går referatet. De menighedsrådsmedlemmer og ansatte 

der deltog i mødet giver udtryk for at mødet havde en god faglige og 

grundig dialog. Menighedsrådet godkender at der arbejdes videre med 

projekteret og Overbys Tegnestue. 

Uffe får til opgave at undersøge Provstiets holdning til sætningen 

omkring tilbudsloven.  

6.2: Skal menighedsrådet have en mobil pay. Til orientering koster det 

ca.1000kr i oprettelse.  

-Regnskabskontoret har kendskab til at nogle sogne ikke betaler 

månedligt gebyr og gebyr for hver transition.  

Menighedsrådet beder Christian om at få klarhed om økonomien i at 

have en mobil pay konto.   

  

US 

  

 

 

 

 

 

 

CP 

 
Bilag 
6.1.1 

7. Punkter der skal drøftes:  ACLM   

mailto:9012@sogn.dk


7.1: Budgettet. Hvordan går det med det?  

-Christian har ikke hørt fra de forskellige udvalg. Han går i gang sammen 

med Nicky, om at lave et udkast til budgettet 2024. Dette skal 

godkendes ved næste møde d.8juni. 

7.2: Hvordan går opstart af Church Desk 

-Ditte har orienteret ACLM om at det går stille og roligt med at lære og 

få Churchdesk. Anine og Ditte arbejder godt sammen om at få det i godt 

i gang. Der arbejders med hjemmesiden lige i øjeblikket, efter de ønsker 

som menighedsrådene er kommet med undervejs i dialogen om 

Churchdesk.  

7.3: Hvordan går det med at komme i gang med FIN  

-flere har i nu ikke været inde at se på Folkekirkens it. Det er sker 

ændringer igen her midt i juni. Alle opfordres til at log in med mit id og 

kik omkring i de forskellige menuer. Det er virker mere og mere 

brugervenlig.  

CP LN 
 
 
 
 
DSP 
ACLM 

  PAUSE     

8. Orientering fra kasserer:  

-indestående dagens dato i banken 590.000kr  

CP   

9. Orientering fra kirkeværge: 

-Badeværelset på første sal i præstegården. Her er den indbygget 

bruser utæt. Den skal hurtigst skiftes til en synlig, da der ses fugt skader 

i væggen.  

-Claus Møller har undersøgt utætheden i tag på Konfirmandhus, og 

mener at har fundet fejlen. 

-Claus Møller har undersøgt utætheden i tag (ved kvisten) på 

Præstegården. Den er nu repareret.   

US   

  

  

10. Orientering fra kontaktperson: TH   

  

  

11. Orientering fra udvalgene:    

  

12. Evt.     

  Seneste sluttidspunkt:     

Alle mailer sager til beslutning eller til orientering + bilag + forventet tidsforbrug til 

acne.madsen@gmail.com senest den 10. i måneden.                
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